

《单词百科:Originals是什么意思?Originals怎么发音?Originals的解释和用法》

英语单词Originals是什么意思?Originals怎么读?Originals怎么发音?简答网为您整理了Originals的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Originals怎么读

Originals的读音:[ə'rɪdʒənəlz]

Originals的意思

1、n.原文(original的名词复数);[the original] 原型;原件;原型人物;

Originals的双语例句

1、 You will enjoy them more and be able to read fast. Start on the originals later.

你将更快喜欢上它们,并且读得快一些. 以后再读原版.

2、 All the CDs are originals and in good condition.

所有的CD都是原片的,而且保存良好.

3、 Mando-pop remakes of Western songs sound better than the originals.

西洋歌曲的中文翻唱版比原曲好听.

4、 Originals can be supplied on paper or computer discs.

正本可以提供在纸上或电脑光盘.

5、 Keep all the originals of video with reduced size.

保持所有文件正本的视频与缩小规模.

6、 C . Proforma invoice covering the total Contract price in 5 originals.

涵盖合同总价的形式发票原件五份.

7、 Here are the two originals of the contract we prepared.

这是我们筹办好的两份合同正本.

8、 Photos must be originals, not taken from an existing photo.

必须为原始照片,不可拍摄(翻拍)现有的照片.

9、 Such simple and fully verified leading are certainly the originals and prototypes of the truth-process.

这类简单且得到完全证实的导向,肯定是真理过程的原型和标准.

10、 There are 2 originals of this contract . Each party will hold 1 original (s).

本合同壹式 贰 份,甲、双方各执一份.

11、 Case study method first originals from the 19 th century.

案例研究方法最初起源于19世纪系统使用的个案研究.

12、 We'll sign two originals, each in the Chinese and English language.

我们将要用中文和英文分别签署两份原件.

13、Copy : A general term to mean originals and manuscripts for repropduction.

原稿: 复制用的图片原稿和文字原稿的通称.

14、We'll sign two originals, each in Chinese and English language.

我们将要用中文和分别签署两份原件.

15、Originals shall be presented as documentary or material evidence.

书证应当提交原件.物证应当提交原物.

以上是简答网为您整理的Originals怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于Originals的

用法、Originals的释义、Origin

als的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Originals>

